
moiwww.imog.be

Imog persberichten
 oktober 2022 (2) 



Bron: Het Laatste Nieuws - 24 oktober 2022



Bron:  De Tijd - 24 oktober 2022



Bron:  Belga - 24 oktober 2022

Dure afvalophaling - Ivago vraagt 5 miljoen euro extra voor dienstverlening aan stad Gent in 
2023 (2)

Het Oost-Vlaamse afvalbedrijf Ivago vraagt 5 miljoen euro extra aan de stad Gent om volgend jaar 
zijn dienstverlening uit te voeren. Door de stijgende brandstof- en personeelskosten is het ophalen 
van huisvuil, de uitbating van recyclageparken en verbrandingsovens erg duur geworden, zegt het 
bedrijf.

De stad Gent moet het verschil bijpassen, vindt Ivago, een intercommunale met de Oost-Vlaamse 
buurgemeente Destelbergen. De voorbije jaren is geïnvesteerd in een wagenpark op CNG en van-
daag rijdt zowat 60 procent van de 180 ophaalwagens op het dure aardgas. De brandstofkost is 
verdubbeld tot bijna 2 miljoen euro en er zijn onvoldoende vuilniskarren om de dienstverlening te 
volbrengen zonder CNG-wagens. 
“We zitten vandaag met een - hopelijk tijdelijke - stijging van de operationele kost”, zegt operationeel 
directeur Alain Neels van Ivago. “En we hopen dat dit de komende jaren zal nivelleren.” Toch legt 
Ivago de laatste hand aan een projectie voor 2023 en moet de dotatie - een slordige 50 miljoen euro 
- omhoog. “We kunnen de nodige 5 miljoen euro onmogelijk zelf betalen”, zegt Neels daarover. “We 
moeten daarvoor terugvallen op de stad Gent en de gemeente Destelbergen.” 
Door de indexering zijn ook vuilnismannen en ander personeel duurder geworden en in de verbran-
dingsoven zorgt voornamelijk de aankoop van bepaalde chemicaliën voor extra uitgaven. Al zijn de 
verbrandingsovens paradoxaal genoeg ook een bron van extra inkomsten. Ivago oogst elektriciteit 
en stoom met de warmte die vrijkomt bij het verbrandingsproces. De gestegen elektriciteitsprijs zorgt 
voor extra inkomsten voor het bedrijf, al compenseert dat lang niet de bijkomende uitgaven. Boven-
dien kijkt de directie bezorgd naar de regelgeving die federaal in de steigers staat om een overwinst-
belasting in te stellen op energiebedrijven. Indien die ook op intercommunales van toepassing is, 
gaan de boeken nog dieper in het rood. Woensdag is er bij Ivago een Raad van Bestuur die zich over 
de budgettaire kwestie buigt. 
Hoe die begrotingsoefening zal lopen, is maandag niet duidelijk. Gent moet de komende jaren net 
besparen en kijkt onder meer naar Ivago om te bezuinigen. Het stadsbestuur zegt dat de gestegen 
kostprijs van brandstoffen en energie bij alle partners van de stad “deel uitmaakt van de lopende 
budgetbesprekingen 2023”. Ivago beschikt over het grootste CNG-tankstation van België, maar is 
niet de enige afvalintercommunale die de voorbije jaren zwaar heeft ingezet op aardgas. De voorbije 
jaren bestond een brede politieke consensus over een plaats voor de alternatieve brandstof in de 
energietransitie. Elektrische vrachtwagens zijn nog niet marktrijp en CNG zou milieuvoordelen heb-
ben. Maar op termijn wordt vooral naar waterstof gekeken voor zwaar transport en industriële toepas-
singen. Groene waterstof zou dan opgewekt kunnen worden in de Noordzee en het ombouwen van 
bestaande CNG-infrastructuur is op termijn mogelijk een oplossing indien de gasprijzen niet substan-
tieel dalen. 
Intercommunales in heel Vlaanderen hebben de voorbije jaren CNG-voertuigen aangekocht. Niet 
alleen in Oost-Vlaanderen, met onder meer Ilva (Aalst) en Verko (regio Dendermonde). Ook in Ant-
werpen rijden dienstvoertuigen op CNG en intercommunales als Igean communiceerden de voorbije 
jaren over aangekochte voertuigen. In West-Vlaanderen deed Imog dat en in Limburg Bionerga. Ook 
elders in Vlaanderen stijgen de brandstofkosten voor afvalophaling en zal die factuur uiteindelijk bij 
de lokale besturen belanden.
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Dure afvalophaling - Gentse afvalophaler Ivago ziet brandstofkosten met bijna 1 miljoen euro 
stijgen (2)

De Gentse afvalophaler Ivago zal dit jaar bijna 1 miljoen euro méér betalen aan brandstofkosten voor 
zijn vuilniskarren dan vorig jaar. Dat blijkt uit cijfers die Belga heeft opgevraagd. Vooral de prijsstijging 
van CNG weegt op het budget.

De intercommunale belooft voorlopig om alle geplande ophaalrondes onverkort uit te voeren, ook op 
het grondgebied van partnergemeente Destelbergen. Maar de dure dienstverlening zal op termijn wel 
betaald moeten worden. “We slagen er vandaag nog altijd in om al onze activiteiten uit te voeren”, 
reageert operationeel directeur Alain Neels van Ivago. “En hopen dat te kunnen blijven doen.”
Ivago kijkt daarvoor in eerste instantie naar de stad Gent, die zelf een moeilijke begrotingsoefening 
aan het maken is. De keuze voor CNG kreeg in het verleden steeds uitdrukkelijke steun vanuit het 
Gentse stadsbestuur. Daarbij werden de milieuwinst en bedrijfszekerheid van de alternatieve brand-
stof aangeprezen. Ivago beschikt over het grootst CNG-tankstation van het land. Het afvalbedrijf 
haalt sinds 2017 stelselmatig dieselmotoren uit roulatie. Vandaag rijdt zowat 60 procent van het wa-
genpark op aardgas, dat de voorbije maanden peperduur is geworden. 
Door de oorlog in Oekraïne ging de prijs van klassieke fossiele brandstof - maar vooral CNG - door 
het dak. Bij Ivago zal dit jaar voor 1.924.970 euro getankt worden, bijna een verdubbeling in vergelij-
king met vorig jaar. De kost voor CNG steeg van 575.000 euro naar 1.237.000 euro. Ivago kocht eind 
2020, lang voor de oorlog in Oekraïne, nog 20 CNG-wagens aan en beschikt vandaag over zowat 
180 voertuigen. Een 50-tal voertuigen rijdt ondertussen op CNG. Een 60-tal andere voertuigen is 
uitgerust om zowel op CNG als op brandstof te rijden. Ivago geeft aan dat de CNG-wagens ook in de 
toekomst blijven rijden. Ze zijn nodig om de dienstverlening te kunnen aanbieden. Het is trouwens zo 
dat ook voertuigen van de stad Gent en Farys tanken bij Ivago. Die hanteert daarvoor een prijs geba-
seerd op die van andere commerciële spelers zoals DATS. Die meerprijs wordt doorgerekend aan de 
afnemers.
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WESTREM
Waterbekken 
beschermt 
drukste spoorlijn 
van het land 
Infrabel en de provincie 
Oost-Vlaanderen bouw-
den in Westrem (Wette-
ren) een waterbufferbek-
ken dat de drukste 
spoorlijn van België tussen 
Brussel en Oostende moet 
vrijwaren van overstro-
mingen. «Bij hevige neer-
slag kwam het spoor ge-
deeltelijk onder water te 
staan, met ernstige veilig-
heidsrisico’s en vertragin-
gen als gevolg», legt 
woordvoerder Thomas 
Baeken van Infrabel uit. 
Samen met de provincie 
werden drie nieuwe 
wachtbekkens gebouwd. 
Het bekken in Westrem is 
het grootste van de drie 
met een opvangcapaciteit 
van 16 miljoen liter water. 
Het Weehaagbeekje 
kreeg een nieuw tracé. De 
kosten voor de uitvoering 
van deze werken werden 
gedragen door het provin-
ciebestuur, voor een to-
taalbedrag van 1.250.000 
euro. (DVL)

GENT
IVAGO rekent 
hoge gasrekening 
door
IVAGO moet dit jaar min-
stens 1 miljoen extra reke-
nen voor de brandstofkos-
ten van de vuilniswagens. 
Meer dan de helft van het 
wagenpark rijdt op CNG, 
gecompresseerd aardgas. 
Dat weet persagentschap 
Belga. De intercommuna-
le belooft voorlopig om 
alle geplande ophaalron-
des uit te voeren, ook op 
het grondgebied van part-
nergemeente Destelber-
gen. Maar de dure dienst-
verlening zal op termijn 
wel betaald moeten wor-
den. IVAGO kijkt daarvoor 
in eerste instantie naar de 
stad Gent, die zelf een 
moeilijke begrotingsoefe-
ning aan het maken is. De 
keuze voor CNG kreeg uit-
drukkelijke steun vanuit 
het stadsbestuur. Tegelijk 
gaan ook de lonen van de 
medewerkers van IVAGO 
omhoog. Vandaag is er 
een raad van bestuur, dan 
ligt de verhoging van de 
kost voor vuilnisophaling 
op tafel. (SVWG)

NAAR DE LES FIETSEN? LIEVER NIET LANGS DE SINT-KWINTENSBERG
Gent is San Francisco niet, toch zijn er een aantal stra-
ten waar (zo goed als) elke fi etser al puffend naar bo-
ven gaat. De Universiteit Gent vroeg zich af wat de ver-
velendste beklimming is in Gent... en daar kwam heel 
wat reactie op. 
De UGent stelde de vraag op haar Facebookpagina, 
waar het vier opties gaf: de Hoveniersberg, de Sint-Pie-

tersnieuwstraat, de Jozef Plateaustraat of Sint-Kwin-
tensberg. Stemmen kon door te reageren met een emo-
ji. De overweldigende winnaar? De Sint-Kwintensberg, 
met bijna twee derde van de stemmen. Ook in de com-
ments lees je hoe lastig het is om van de Verlorenkost 
richting de Blandijnberg te fi etsen via de steile straat. 
Foto Wannes Nimmegeers (JDHG)

GENT

Geen sociaal woonblok van 
vier hoog in tuin van rusthuis

De 24 sociale woningen voor grote gezinnen 
die sociale woonmaatschappĳ  SoGent plan-
de in het parkje tegenover woonzorgcentrum 
De Liberteyt komen er niet. De provincie 
keurde de vergunning af, de 130 bewoners 
reageren opgelucht. «We blĳ ven waakzaam.»
Sofie Van Waeyenberghe en Cedric Ma� hys

GENT

Het parkje voor rusthuis 
De Liberteyt is een deel 
van de tuin van de 130 
bewoners en sluit nauw 
aan op de Dries van 

Wondelgem. Samen een kleine 
groene long, maar eigenlijk ook 
bouwgrond. Sociale woonmaat-
schappij SoGent plande er dan ook 
24 sociale appartementen voor gro-
te gezinnen. Na uitgebreid buurt-
protest en een klacht bij de provin-
cie komt het project er nu toch niet.

Dorpstuin
«Wij zijn uiteraard opgelucht», 
klinkt het bij Patrick Bral, voorzitter 
van de bewonersraad. Zowel zijn 
moeder als schoonmoeder woon-
den ooit in De Liberteyt, nu heeft 
ook zijn schoonbroer er zijn plekje 
gevonden. «Onze bewoners spelen 
de helft van hun tuin niet kwijt, ze 
moeten geen schrik hebben voor 
overlast en het verenigingsleven 
van Wondelgem kan hier ook regel-
matig zijn evenementen blijven or-
ganiseren. Dus ja, wij zijn tevreden. 
Al blijft het bouwgrond, we blijven 
dus waakzaam voor wat de stad 

met dit stukje groen van plan is en 
we willen graag met de stad aan ta-
fel zitten om te bekijken wat de 
mogelijkheden zijn.».
Het parkje kent een rijke geschie-
denis. Oorspronkelijk was er een 
herberg gevestigd waar armen ook 
eten konden krijgen, later kwam er 
een klooster en het oude rusthuis 
Sint-Jozef. Toen dat tegen de grond 
ging om meer groen te creëren, 
werd de nieuwbouw van De Liber-
teyt gezet. Dat die beslissing omge-
draaid zou worden, zat hoog bij de 
bewoners. Het project zou vier 
bouwlagen hoog worden, goed 
voor 14 meter en dat belemmerde 

voor velen het zicht.

Grote gezinnen
«Daarnaast leek ook de aard van het 
project ons niet geschikt», zegt Bral 
nog. «Gezinnen met jonge kinde-
ren, waarvoor ook een speeltuintje 
voorzien werd in wat overbleef van 
het park, dat is niet ideaal voor 
onze bewoners die minder goed te 
been zijn. Tieners die spelen, een 
bal die verkeerd terecht komt: dat 
zijn elementen die hun rust danig 
verstoren. We zijn dus zeker niet 
tegen sociale woningen maar de le-
venskwaliteit van de bewoners zou 
er danig onder leiden».
De deputatie, dat is de beslissende 
macht van de provincie, heeft de 
ingediende bezwaren van de bewo-

ners nu gevolgd. Ook N-VA-ge-
meenteraadslid Els Roegiers volgde 
het dossier, zij is tevreden dat de 
provincie de vergunning weigert. 
Enerzijds omdat er, net zoals bij de 
Wasserijsite in Sint-Amandsberg, 
een belangenconfl ict is. SoGent is 
volledig in eigendom van Stad Gent 
en dus zou de stad zichzelf een ver-
gunning hebben toegewezen, dat 
mag niet. «Meer ten gronde meent 
de deputatie dat het stadsbestuur 
helemaal niet heeft gekeken naar 
de impact van het nieuwe project 
op de levenskwaliteit van de bewo-
ners van het woonzorgcentrum. Er 
wordt expliciet gesteld dat die be-
woners ‘niet alleen het recht heb-
ben op, maar ook een fundamente-
le  b ehoef te  hebb en aan 

kwalitatieve, groene buitenruim-
te», zegt Roegiers.
De weigering kwam ook voor op de 
Gentse gemeenteraad van maan-
dagavond. Na een vraag van Stijn 
De Roo (CD&V) liet schepen van 
Wonen Tine Heyse (Groen) opteke-
nen dat de stad nog bekijkt hoe er 
verder wordt gegaan in de zaak. 
«Wij kennen nog niet de details van 
de weigering. We weten wel dat de 
deputatie een ander standpunt 
heeft ingenomen dan de provinci-
aal omgevingsambtenaar, die het 
dus (al dan niet onder voorwaar-
den) zou vergund hebben. Wat de 
verdere stappen in dit dossier zul-
len zijn, zal pas na onderzoek van 
het weigeringsbesluit kunnen wor-
den bepaald.»

De bewoners van De Liberteyt kwamen samen in het parkje voor een protestactie in maart van dit jaar. 
Archieffoto Cedric Matthys

BEWONERS VAN DE LIBERTEYT BEHOUDEN HUN GROENE RUIMTE

Ook het 
verenigingsleven kan 
hier zijn evenementen 
blijven organiseren
PATRICK BRAL

VOORZITTER BEWONERSRAAD
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Tijdens de politieraad van donder-
dagavond stelde korpschef Curd 
Neyrinck de criminaliteitscijfers 
van 2021 voor. Terwijl het aantal 
inbraken en diefstallen vermin-
derde, is het aantal aangiften van 
verkrachting in de regio opval-
lend toegenomen. 
In 2021 waren er 39 meldingen. In 
2020 waren dat er 29, in 2019 ging 
het om 23 aangiften. “In 68 pro-
cent van de gevallen gaat het om 
minderjarige slachtoffers, 92 pro-
cent van de slachtoffers zijn vrou-
wen”, zegt korpschef Curd Ney-
rinck van de politiezone Riho 
(Roeselare-Izegem-Hooglede).

Nieuwe aanpak
Hij vermoedt dat het hogere aan-
tal een gevolg is van verschillende 
factoren die aanzetten om ver-
krachtingen aan te geven. “Sinds 
kort is het Zorgcentrum na Seksu-
eel Geweld geopend in AZ Delta. 
Alles hangt af van de aangiftebe-
reidheid, maar we vermoeden dat 
de aanwezigheid van het zorgcen-
trum het aantal aangiftes nog zal 
verhogen. Onze nieuwe ketenaan-
pak zal mogelijk ook een invloed 
hebben.” 

Die ketenaanpak is een nieuwe 
benadering van intrafamiliaal ge-
weld waarbij referentiepersonen 
slachtoffers van die vorm van ge-
weld moeten helpen om sneller 
aangifte te doen.

Uit de cijfers blijkt verder dat som-
mige vormen  van diefstallen een 
daling kennen,  maar andere dan 
weer toenemen. “We merken een 
sterke daling van het aantal fiets-
diefstallen. De voorbije jaren heb-
ben we ons toegelegd op het oplos-
sen van die diefstallen en dat 
werpt zijn vruchten af.” 

Ook het aantal woninginbraken 
is gedaald. Wanneer er toch nog 
ingebroken wordt, vindt de politie 
in een geval op vijf de daders. 

“Inbrekers hebben het nu vaker 
gemunt op scholen en handelsza-
ken. We zien ook dat veel winkels 
goed beveiligd zijn, waardoor het 
vaak bij een inbraakpoging blijft.” 

Autodiefstallen gebeuren ook 
minder vaak, maar er wordt meer 
ingebroken in auto’s in vergelij-
king met de voorgaande jaren. 
“Ondanks onze campagnes laten 
nog te veel mensen kostbare za-
ken zichtbaar in hun auto liggen.” 

De politie merkt ook dat elke cri-
sis andere fenomenen met zich 
meebrengt. Zo zijn metaaldief-
stallen plots weer in opmars. 

Onlangs werden nog metaaldie-
ven betrapt in het voormalige zie-

kenhuis AZ Delta. 

Strijd tegen drugs
De politie zet nog altijd in op infor-
maticacriminaliteit. “Er waren in 
2021 minder aangiftes, maar dat 
fenomeen komt meer en meer 
voor”, aldus de korpschef. 

Ondertussen probeert de politie 
ook zo veel mogelijk drugskoe-
riers te vatten. Vaak gaat het om 
Fransen die de grens oversteken. 
“Vorig jaar hebben we ook vier 
plantages blootgelegd en hebben 
we 90.000 euro opgehaald aan 
middelen. 22 auto’s en 3 motor-
fietsen werden in beslag geno-
men. Dat wil toch iets zeggen.” 
Twee politievoertuigen waren in 
dat kader ook betrokken bij een 
achtervolging en zijn door de tus-
senkomst onbruikbaar.

Minder inbraken en diefstallen, wel
meer aangiften van verkrachting

In de politiezone Riho is het 
aantal fietsdiefstallen en 
woninginbraken sterk ge-
daald. Veel van die zaken ra-
ken ook opgelost. Maar het 
aantal gemelde verkrachtin-
gen is wel toegenomen. Vol-
gens de korpschef vooral 
omdat er meer aangiftebe-
reidheid is.

Curd NeyriNCk 
Korpschef riho

“In 68 procent van de 
verkrachtingen gaat 
het om minderjarige 
slachtoffers, 92 procent 
van de slachtoffers 
zijn vrouwen”

De politie blijft onverminderd strijd voeren tegen drugscriminaliteit. “Vorig jaar werden vier plantages opgedoekt”, zegt 
Curd Neyrinck van politiezone Riho.  © sbr

roeselare/izegem/
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Bert Feys

De vzw kreeg in Kortrijk hulp van 
leerlingen van het Provinciaal 
Technisch Instituut uit Kortrijk. 
Die gingen met de kano de Leie 
op. De leerlingen leken opvallend 
milieubewust. Jasper Vancoillie 
(15) uit Menen is zelfs niet aan 
zijn proefstuk toe. “Ik weet waar-
om ik hieraan deelneem. Afval la-
ten slingeren is gewoon niet oké. 
Ik vind onze natuur mooi en ik 
wil dat het zo blijft. In mijn Me-
nense omgeving ga ik vaak zelf af-
val opruimen met mijn gocart.”

In een mum van tijd zijn een au-

toband, potten, f lessen en allerlei 
ander afval uit de Leie gehaald. 
“Onze vzw wil minder afval in het 
water en meer gedragsverande-
ring om afval te voorkomen”, legt 
Hans Marly (41) van de Gentse 
vzw Dokano uit. “Deze vijfste-

dentocht is onze seizoensafslui-
ter, waarbij we voor het eerst in de 
vijf steden Gent, Deinze, Ware-
gem, Kortrijk en Menen het 
Schoon Water Project ontplooi-
en. We doen dat in samenwer-
king met lokale scholen, kano-

clubs, de lokale overheden en de 
Vlaamse Waterweg.” 

Leerlingen van het VTI Ware-
gem visten donderdag honderd 
kilo afval uit de Leie in Zulte. 
“Twee uur lang hebben onze leer-
lingen samen met hun leer-

kracht op de Leie gezocht naar af-
val”, zegt pedagogisch directeur 
Luc Dekiere. “De klas slaagde erin 
het seizoensrecord te breken: ze 
haalde honderd kilo afval uit het 
water, waaronder een oude pa-
lingfuik.”   (vkk, kvo)

Leerlingen vissen afval uit Leie en breken zelfs seizoensrecord

Afval uit de Leie halen. Je 
moet er weinig moeite voor 
doen. De vzw Dokano haalde 
vrijdagmorgen in Kortrijk 
79,5 kilogram afval uit het 
Leiewater. Donderdag was 
de vzw in Zulte actief, samen 
met leerlingen van VTI Wa-
regem.

De buit van de leerlingen van PTI Kortrijk is opvallend groot na amper één uur 
afval uit de Leie halen.  ©  Loh

kortrijk/meNeN/
Waregem 

Leerlingen van het VTI Waregem haalden in twee uur tijd 100 kilo afval uit de Leie 
in Zulte.   © if

Vissers merken groot 
oliespoor op in Leie

De brandweer werd opgeroepen 
rond 16.30 uur. De vissers zaten 
op een bootje midden in de Leie en 
zagen naar eigen zeggen een olie-
spoor van wel een kilometer lang 
en twee meter breed op de rivier 
drijven. De brandweer kwam ter 
plaatse en ging langs het jaagpad 
op zoek naar de mogelijke oor-
zaak. 

“We gingen stroomopwaarts 
langs de Leie”, zegt onderofficier 
Brecht Vandenburie van brand-
weerpost Harelbeke. “Bij de afwa-
teringsinstallatie van de oude In-
frax-site zagen we wat olie op het 
water liggen en wat verder 
stroomopwaarts niet meer. De 
site wordt momenteel afgebro-
ken met enkele grote kranen, mo-
gelijk liep er iets verkeerd bij het 
bijtanken van de kranen. Mocht 
blijken dat er een groter lek is, dan 
kunnen we olie-absorberende rol-
len in het water leggen, maar 
waarschijnlijk gaat het maar om 
een beperkt probleem.”  (jof)

Twee vissers op de Leie in 
Harelbeke merkten vrijdag-
namiddag een groot olie-
spoor op in het water. De 
brandweer ging op onder-
zoek. Vermoedelijk is de olie 
afkomstig van de afbraak-
werken op de oude Infrax-
site.

HarelBeke 

Twee mannen op bromfiets 
gewond bij ongeval

In de Veldstraat in Roeselare ge-
beurde vrijdag iets voor 17 uur 
een ongeval waarbij een perso-
nenwagen en een bromfiets be-
trokken raakten. Op de brom-
fiets zaten twee dertigers uit Roe-
selare. Beiden  raakten gewond 
en werden voor controle overge-
bracht naar het ziekenhuis. De 
auto werd bestuurd door  een 71-
jarige vrouw uit Ardooie.  (bfr)

roeselare 


